



YUKON CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2024/28 NOTARIES ACT

Pursuant to section 15 of the *Notaries Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The following persons are each appointed as a notary public for the period during which they remain employed by the Government of Yukon in the position as specified in this Order:

Carolyn Joudrey (Program Officer, Yukon Housing Corporation)

Alice Olaluwoye (Lands Officer, Energy, Mines and Resources)

Patrick Ross (Special Projects Advisor, Energy, Mines and Resources)

Katrina Russell (Human Resources Consultant I, Highways and Public Works)

2 The following person is appointed as a notary public for the period during which she remains employed by the Government of Canada in the position as specified in this Order:

Crystal Scully (Detachment Services Assistant, Royal Canadian Mounted Police, Whitehorse)

Dated at Whitehorse, Yukon,

February 8, 2024

DÉCRET 2024/28 LOI SUR LES NOTAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 15 de la *Loi sur les notaires*, décrète :

1 Les personnes suivantes sont nommées notaires pour la période pendant laquelle elles occupent, au sein du gouvernement du Yukon, les postes indiqués dans le présent décret :

Carolyn Joudrey (agente de programme, Société d'habitation du Yukon)

Alice Olaluwoye (agente des terres, Énergie, Mines et Ressources)

Patrick Ross (conseiller aux projets spéciaux, Énergie, Mines et Ressources)

Katrina Russell (conseillère en ressources humaines I, Voirie et Travaux publics)

2 La personne qui suit est nommée notaire pour la période pendant laquelle elle occupe, au sein du gouvernement du Canada, le poste indiqué dans le présent décret :

Crystal Scully (adjoine aux services de détachement, Gendarmerie royale du Canada, Whitehorse)

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le 8 février

2024

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon